
Протокол № 10 

засідання постійної комісії  

з питань агропромислового розвитку  

 

         21.07.2017р. 

 

Присутні члени комісії з питань агропромислового розвитку: 

Луц Микола Леонтійович 

Божко Олег Миколайович 

Цяпа Ігор Миколайович  

Щербань Олександр Олексійович  

 

Всього депутатів - 4 

 

Головує : Луц М.Л. – голова постійної комісії з питань агропромислового 

розвитку 

 

Черга денна 

1. Про готовність матеріально-технічної бази сільгосппідприємств 

району до збирання ранніх зернових культур у 2017 році. 

Інформує: Тютюма В.О. – начальник управління агропромислового 

розвитку райдержадміністрації 

2. Про закріплення депутатів Запорізької районної ради Запорізької 

області сьомого скликання за територіями сільських, селищних рад. 

Інформує: Перегуда О.О. – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради  

3. Про план роботи Запорізької районної ради на ІІ півріччя 2017 

року. 

Інформує: Перегуда О.О. – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради  

 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити запропонований Порядок денний.  

Голосували: за   4 

  проти   0 

  утримались  0 

 

 

1. СЛУХАЛИ: Про готовність матеріально-технічної бази 

сільгосппідприємств району до збирання ранніх зернових культур у 2017 

році. 

Інформує: Тютюма В.О. – начальник управління агропромислового 

розвитку райдержадміністрації 

 
 
ВИСТУПИЛИ: Цяпа І.М., Щербань О.О., Луц М.Л. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 1 від 21.07.2017 приймається (додається). 



Голосували: за   4 

  проти   0 

  утримались  0 

 

 

2. СЛУХАЛИ:  Про закріплення депутатів Запорізької районної 

ради Запорізької області сьомого скликання за територіями сільських, 

селищних рад. 

Інформує: Перегуда О.О. – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради  
 
ВИСТУПИЛИ: Луц М.Л. 

 

ВИРІШИЛИ:  

РЕКОМЕНДУВАТИ: 

1. Виконавчому апарату районної ради  внести на розгляд двадцять 

першої сесії питання «Про закріплення депутатів Запорізької районної 

ради Запорізької області сьомого скликання за територіями сільських, 

селищних рад». 

Голосували: за  4 

  проти   0 

  утримались  0 

 

 

3. СЛУХАЛИ  Про план роботи Запорізької районної ради на ІІ 

півріччя 2017 року. 

Інформує: Перегуда О.О. – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради  

 

ВИРІШИЛИ:  

РЕКОМЕНДУВАТИ: 

1. Виконавчому апарату районної ради внести на розгляд двадцять 

першої сесії питання «Про план роботи Запорізької районної ради на ІІ 

півріччя 2017 року». 

Голосували: за   4 

  проти   0 

  утримались  0 

 

Щербань О.О. – депутат районної ради звернув увагу членів комісії, 

що в проекті рішення двадцять першої сесії «Про присвоєння звання 

«Почесний громадянин Запорізького району» запропонована кандидатура 

Костенко І.Я. з якої він категорично не згоден. Запропонував внести на 

сесію районної ради пропозицію: виключити з проекту рішення 

кандидатуру Костенко І.Я. 

 



 Луц М.Л. – голова постійної комісії запропонував внести на сесію 

районної ради пропозицію щодо голосування з вищезазначеного проекту 

рішення за кожну кандидатуру окремо. 

 

Голосували за пропозицію  депутата районної ради Щербаня О.О.: 

за   2 

  проти   0 

  утримались  0 

 

Рішення не приймається  

 

Голосували за пропозицію депутата районної ради Луца М.Л.: 

за   2 

  проти   0 

  утримались  0 

 

Рішення не приймається  

 

Божко О.М. – депутат районної ради проінформував членів комісії про 

забруднення посадок біля смт. Малокатеринівка. 

 

Головуючий проінформував членів комісії про те, що всі питання 

порядку денного, які вносились на засідання комісії розглянуті. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії з питань  

агропромислового розвитку             М.Л.Луц 

 

 

Секретар постійної комісії з питань  

агропромислового розвитку           О.М.Божко 

 



 
У К Р А Ї Н А 

 
ЗАПОРІЗЬКА РАЙОННА РАДА 

ЗАПОРІЗЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

Постійна комісія 

з питань агропромислового розвитку  

 

 

В И С Н О В О К 

 

21.07.2017           № 1 

 
Про готовність матеріально-технічної 
бази сільгосппідприємств району до 
збирання ранніх зернових культур у 
2017 році 
 

 

 Заслухавши та обговоривши інформацію начальника управління 

агропромислового розвитку райдержадміністрації Тютюми В.О. постійна 

комісія дійшла висновку:  

 

1. Рекомендувати управлінню агропромислового розвитку 

райдержадміністрації: 

1.1. при необхідності сприяти укладанню міжгосподарських 

домовленостей на залучення зернових комбайнів на період жнив; 

1.2. проаналізувати врожайність зернових культур збиральної 

кампанії 2017 року і визначити найбільш врожайні сорти озимої пшениці 

та озимого ячменю. 

 

2. Рекомендувати керівникам сільгосппідприємств району : 

2.1. забезпечити первинними засобами пожежогасіння 

(вогнегасниками) зернозбиральної техніки та привести її у відповідність з 

протипожежними вимогами, розміщення на сільгоспугіддях 

протипожежних застережень на час збирання урожаю; 

2.2. перевіряти  умови для додержання особистої гігієни та 

відпочинку працюючих, укомплектування приміщень механізованих 

загонів і комбайнових агрегатів медичними аптечками невідкладної 

допомоги. 

 

3. Контроль за виконанням рішенням покласти на постійну комісію 

районної ради з питань агропромислового розвитку. 

 

Голова постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку      М.Л. Луц     


